
 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 14.01.25 

Deltagere: Anne Thidemann, Carina Faaborg, Jesper Prins, Jens Kristian Henriksen, Ivan Børsting, Anna 
Crawford, Kirsten Aa (skolefrivillig), Dan Andersen, Mikkel Andersen, Morten Graf, Per Lund 
(idrætsforeningen) og Lise Juul Agerholm 

Afbud: Trine Dahl, Morten Graf, Anna Crawford 

Elevrepræsentanter - ikke deltagende 

Referent: Lise Juul Agerholm 

 
 
 

1. Nyt fra formanden 
Thomas Uth er fratrådt og Kristian Henriksen tiltræder skolens bestyrelse. 
Nyt år giver tid til eftertanke. Formanden appellerer til at byde ind, hvis der er behov for at 
kvalificere møderne yderligere.  
 

2. Nyt fra ledelsen 
APVen er sendt rundt til skolens bestyrelse. Der er udarbejdet en procesplan med skolens 
MEDudvalg. Der er efterfølgende afholdt en del møder med skolens medarbejdere og der arbejdes 
på at skabe et godt arbejdsmiljø for alle medarbejdere på Højvangskolen. Skolen har dygtige 
tillidsvalgte, der arbejder konstruktivt ind i opgaven. 
 
Skolen har et stigende sygefravær blandt medarbejdere. Det er bekymrende. 
 
Der er en stigning af administrative opgaver, som pålægges medarbejdere og de pædagogiske 
ledere.  
 
Vi har fortsat en gruppe af unge i Stavtrup, der opholder sig ved skolen. De har en ærgerlig og 
destruktiv adfærd. 
 
Økonomien er fortsat god – den præsenteres af administrationsleder i løbet af foråret. 
 
Studieturen til Berlin har været yderst vellykket og skaber en god stemning blandt 9. årgang. 
 

              Skolen fortsætter samarbejdet med Aarhus Teater med Ej blot til Lyst. 
 
       

 
3. Nyt fra elevrådet – ikke deltagende 

 
 
 
 
 



 
4. Nyt fra medarbejderne 

De administrative opgaver og APVen fylder for medarbejderne. De tillidsvalgte arbejder sammen 
med skolens ledelse for at højne arbejdsmiljøet på Højvangskolen. Der er fortsat en god stemning, 
og medarbejderne er gode til at hjælpe hinanden. 
 
 

5. Nyt fra foreninger/skolefrivillige 
Der er ikke nyt at berette fra idrætsforeninger 
De skolefrivillige har fået en henvendelse af lokalpolitikere, der gerne vil høre mere til vores gode 
ordning 
 

6. PLUS-klasser på Højvangskolen, ny status 
Vi sender medarbejdere, der skal varetage opgaven omkring plus-klasser, på et kompetenceforløb. 
 

7. Lukkedage i SFO d. 24.12 og 31.12 – der opbakning fra skolens bestyrelse. 
 

8. Evt. samarbejde m. foreninger omkring lydanlæg og projektor i hal 
Ivan præsentereret nyt anlæg til hallen. Måske idrætsforeningen vil samarbejde omkring 
økonomien. Belægningen af siddepladserne må også gerne være med i drøftelsen. 
 
Der skal fremadrettet være en status på medarbejdere og børnetal. 
 

9. Referat godkendelse 
 
Nyt møde d. 26. februar kl. 17-19  
Møder resten af året: 10. april 17-19, 13. juni kl. 17-19 

 
 
 

 


